
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 14.november 2023 kl. 17.00 – 19.30 (Arbejdsgruppen 

omkring Kommunikationsprincip fortsætter til 20.30). 

 

Mødested: Ørstedvej – Personalerummet 

 

Til stede: Christian, Klaus, Henriette, Christina, Jesper, Mette, Lykke, Annemette, 

Irma, Lykke LN, Agnes og Sebastian (elevrådsrepræsentanter), Jill, Trine 

Afbud: Elisabeth, Egon 

 

Kage:  TAG GERNE KAGE MED  

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form Tid 

1. Godkendelse af 

dagsorden og en 

enkelt kommentar i 

forhold til sidste 

mødes referat v. AR 

 

Godkendt med enkelte kommentarer 

 

 

 

 

 

17.00–17.05 

2 

 

 

 

 

Nyt fra elevrådet Velkommen til Agnes og Sebastian (Sidst blev 

Elliott præsenteret) 

 

Nyt fra elevrådet siden sidste SB møde. 

 

Elliot er fratrådt som formand, Sebastian (8A) 

er valgt som ny formand. Velkommen til 

Sebastian. Agnes (7A) er næstformand. 

 

Fra elevrådsmødet i sidste uge:   

Der var elevrådsmøde i går om gallafesten 

som planlægges for 8. og 9. årgang. De talte 

også om senere mødetid i udskolingen, det 

fortæller Agnes mere om under punkt 5. 

 

Elevrådsrepræsentant fra det lille elevråd 

ønskes med på næste møde. 

 

17.05-17.15 

3. Beslutning: 

Tabulex  

 

 

Drøftelse: 

”Komme-gå-modul” i 

Aula. 

Erfaringer omkring ny procedure i forbindelse 

med afhentning af børn i SFO => Beslutning 

om fremadrettet procedure v. JM 

 

Information omkring muligheder og pris ved 

overgang til ”Komme-gå-modul” i Aula 

 

Der er kommet en del flere forældre ind på 

skolen om eftermiddagen for at hente deres 

børn i stedet for at ringe/skrive på Tabulex. 

 

Værksteder: Der ses rigtig meget brug af 

mobiltelefon hos de unge vikarer. Drøftelse i 

bestyrelsen af dette.  

Enighed om at vikarerne ikke skal benytte 

privat telefon i SFO-tiden. 

 

17.15-17.25 



 
4. Beslutningspunkt: 

Nikotinfri skole 

Skoleforvaltningen har udarbejdet forslag til 

tekst omkring Nikotinfri Skole (se bilag 1) 

 

Ønsker SB på Viby Skole, at denne -  tilrettet 

til Viby Skole – udsendes? 

 

Vi tilretter til den skabelon der benyttes til 

principper på Viby skole (Jesper, Irma og 

Trine) 

 

17.25-17.45 

5. Drøftelser omkring 

senere mødetider 

På baggrund af Ungebyrådets indstilling 

drøftes muligheder og begrænsninger i forhold 

til pilotprojekt på Viby Skole omkring senere 

mødetider for udskolingen (se bilag 2A-2B). 

 

SB og elevrådsrepræsentanter drøfter i 

fællesskab. 

 

Sebastian er med i ”ungebyrådet”. 

Noter fra elevrådsmødet: 

Forslag om at alle mødte fx 30 min senere og 

helst have samme tid fri – tage lidt af 

frikvartererne. 

 

Der er også blevet mulighed for at der kan 

foregå fjernundervisning i 

eftermiddagsundervisningen. Bekymringer her 

er, at børnene så ikke kommer tilbage i klub.  

 

 

17.45-18.05 

6. Spisning og herefter 

farvel til elevrådet. 

 18.05-18.25 

7. Proces i forhold til 

elever i specialtilbud 

På baggrund af ønske ved sidste SB møde 

gennemgås den proces, der er i forbindelse 

med visitering af børn til specialtilbud v. AR. 

 

Annemette præsenterer vejledningstrappen – 

vejen fra klasseindsats til et evt andet 

skoletilbud via vejlednings- og 

visitationsteamet.  

            

18.25-18.40 

8. Beslutningspunkt: 

Flagning med FN-flag 

Fredsinitiativet har rettet henvendelse til SBU i 

forhold til skolernes indkøb af FN- Flag (Se 

bilag 3A-3B-3C) 

 

Ønsker SB på Viby Skole at indkøbe 

dette/understøtte dette? 

 

Et samlet SB ønsker ikke at indkøbe et flag 

 

18.40-18.50 

9. Status arbejdet med 

principper 

 Kommunikationsprincip: Gruppen 

mødes 14.11 klokken 19.30 

 Digital dannelsesprincip: 

Arbejdsgruppen indkaldt til møde i 

december. 

 Omlagt undervisning: Status v. Trine 

Princippet sendes ud til alle, der 

indgives ønsker til ændringer til Trine – 

med henblik på, at princippet vedtages 

ved næste møde. 

 Klassedannelse: Status v. Christian 

18 50-19.05 



 
Skolens princip blev ”uklart” i 

forbindelse med drøftelsen af den 

mulige sammenlægning på 3. årgang 

(der dog ikke blev aktuelt). Christian 

hælder til en ændring af princippet så 

det står stærkere i forhold til 

sammenlægning/ikke sammenlægning. 

Christians ønske er at følge den 

økonomiske tildeling.  

Arbejdsgruppe: Christian, Jesper, 

Henriette og Klaus. 

 

10. Nyt fra 

 Formand 

 Skole 

 SFO 

 Ny afdelingsleder Kari Glerup 

(Præsenteres ved næste SB møde) 

 Status Kulturforandringsplan v. AR 

Tages på næste møde 

 SB julefrokost 12/12? 

Vi laver en let anretning. 

 Skal kantinelederne inviteres med til 

SB møde den 12/12 med hensyn til 

drøftelse af udbuddet af mad i kantinen 

(jf. drøftelse ved sidste SB møde) 

Dette ønskes i SB. Elevrådet tages med 

på råd inden. 

 

19.05-19.20 

11. Evt. Der er et ønske om, at standarden af pasning 

af udearealer er ens på begge matrikler. 

 

Gymnastikforeningen har købt en 

springmadras som står i Dåstruphallen – 

opmærksomhed på at den ikke skal benyttes i 

frikvartererne.  

 

19.20-19.30 

 

 

 

 


